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Rådsmøte #3-2025 
Protokoll 

Dato: 
Tid:  

23.04.25 
kl 1900 

Emne: Rådsmøte #3-2025 

Plassering: Teams 

Tilstede: Helene Bjørnø (HB), Audun Wik (AW), Vegard Mehammer Eidsmo 
(VME), Jenny Kristina Holmenes (JKH), Jeanette Eliassen (JE) og Siri 
Christiansen(SC). Fra SU: Harald Kvande. Fra administrasjonen: 
Marius Sotberg (MS) og Knut Lien(KL) 

Ikke møtt: Tore Kjetil Austad (TKA) 

 

Agenda 

SAK Beskrivelse Ansvar Type 

1 Godkjenning av innkalling, agenda 3/25 og protokoll 
2/25 

Alle Beslutning 

2 Habilitetsvurdering for møtet Alle Beslutning 

3 Konstituering og kort presentasjon  Alle  

4 Økonomi KL Orientering 

5 Landslag  MS Orientering 

6 SU HK Orientering 

7 Orientering fra NLF  HB Orientering 

8 Orientering fra ungdomskomiteen VME Orientering 

9 Revisjon toppidrettsdokument, info MS/AW Orientering 

10 Evt. Alle  

11 Neste møte Alle Beslutning 
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Protokoll 

 

Sak Beskrivelse Type 

1 Godkjenne innkalling og agenda styremøte #3-2025 og protokoll styremøte #2-2025. 
 
Vedtak: 
Innkalling og agenda styremøte #3-2025 godkjent  

Protokoll fra styremøte #2-2025 utsendt for kommentarer og godkjent tidligere. 

Beslutning 

2 Habilitetsvurdering for møtet 
 
Ingen habilitetsutfordringer identifisert 

Beslutning 

3 Konstistuering og kort presentasjon  
 
HB orienterte om hvordan styret jobber og hvordan styremøtene blir gjennomført. Den 
enkelte hadde en kort presentasjon hvor de også sa litt hvilke saker som ligger 
fallskjermhjerte nærmest. 
 

Orientering 

4 Økonomi 
 
Kommentarer, forslag, utdypninger: 
Etter den 25. i påfølgende måned skal forrige måned være ferdig ført. Dette gjelder normalt fra og 
med april.  
 
I og med at store deler av medlemskontigentene og lisensinntektene for sportshoppere nå er 
kommet inn og det er lite utgifter viser regnskapet et kunstig høyt overskudd på ca kr. 1,4 mill  
 

Orientering 

5 Landslag 
 
MS orienterte om status landslagene og utviklingslagene.. 
 
Rådet tok orienteringen til etterretning 

Orientering 

6 SU 
 
HK orienterte styret om SU’s arbeid. Det ble en diskusjon i forhold til temaet hurtigtester på 
narkotika som ble tatt opp på fagseminaret.   
  
Rådet  tok orienteringen til etterretning 

Orientering 

7 Orientering fra NLF styremøte 
 
Helene orienterte om NLF styret sitt arbeid.  
  
Rådet tok orienteringen til etterretning 

Orientering 

 



 

Protokoll side 3 av 3 
 

8 Orientering fra ungdomskomiteen 
 
Ingen møter avholdt 

Orientering 

9 Revisjon toppidrettsdokumentet, info 

 
 MS orienterte om arbeidet med revisjon av toppidrettsdokumtet som nettopp er startet  
 
Rådet tok orienteringen til etterretning 

Orientering 

10 Evt.  

11 Neste møte 

 
Innkalles pr doodle 
Møtet avsluttet kl. 2043  
 
Knut Lien 
Fagkontakt/referent 
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